
Александар Вучић: "Олујa" више неће бити јер је Србија данас јака
четвртак, 04 август 2016 21:20

 Олуја више неће бити јер је Србија довољно јака да брине о свом народу и никоме више
неће дозволити такав погром, поручио је председник владе Александар Вучић.

  

  "Никад нисам говорио пред већим бројем људи, хвала вам што сте вечерас овде. Желим
свим Крајишницима да се извиним што су постојали они у Србији који су у тренутку
злочиначке акције Олуја окретали главу од вас и нису довољно бринули о свом народу",
рекао је Вучић на обележавању годишњице протеривања Срба из Хрватске.   

Навео је да је данас тежак и тужан дан за Србију и Србе, али је поручио да "олуја" више
неће бити.

  

"Хоћу да вам кажем да 'олуја' више неће бити. Србија се не хвали својом снагом, али је
довољно јака да брине о свом народу и нико више неће дозволити такав погром", рекао
је Вучић.
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  Додао је да кривица никако не припада Крајишницима, већ разним политикама,погрешним и лошим, које су дозволиле нешто што се "у вашем случају може назватизлочиначким коначним решењем".  (Танјуг)  

 2 / 2


